## KG1 - A

## Sun 16 February - Sat 22 February , 2025



Topic

Assignment

E

Exam



Note

Subject / Day	Sunday 16/02/2025	Monday 17/02/2025	Tuesday 18/02/2025	Wednesday 19/02/2025	Thursday 20/02/2025
English	First class: Alpha sidekick practice book (opposites page 13, 27, and 41) Second class: Writing class Alpha sidekick book (page 15 and 36) Alpha hand writing book HOMEWORK	Writing class Alpha sidekick book (page 42 and 43)	Letter M Letter M song (phonics) Uppercase and Lowercase (writing) Homework Letter M	I Spy With My Little Eye	I Spy with My Little Eye Alpha sidekick book in class (activity)  Alpha hand writing book HOMEWORK
Arabic	لا يوجد حصة لغة عربية	مراجعة الطلاب في جميع ما تم اخذه من . حروف باستخدام البطاقات اللوح الذكي (الاستماع لقصة الحرف (ذ . عرض بطاقات الحرف على السبورة . تشكيل الحرف ذ باستخدام المعجونة . رسم الحرف ح بالرمل الملون	انشاد انشودة الحرف (ذ) بشكل جماعي تدريب الطلاب على كيفية كتابة الحرف . (ذ) على السبورة بشكل صحيح تلوين ورقة عمل صفية	مراجعة للحروف السابقة ،انشاد انشودة الحروف بشكل جماعي عرض بطاقات الحرف ذعلى السبورة عمل نشاط مطابقة الحرف ذمع الصور الدالة عليه تطبيق عملي باستخدام ورقة عمل صفية (ذكتابة الحرف (ذ	التطبيق العملي على كتاب اللغة (العربية كتابة الحرف (ذ ارسال كراسة اللغة العربية
Science			Different Kinds of Weather Introduction to the definition (weather) New vocabulary (snow, temperature, sunny, not sunny, windy, rainy, cloudy, and partly cloudy)	Different Kinds of Weather	Different Kinds of Weather

Math	All About Shapes Introduction to shapes + The shapes song Learning new words (circle, square, triangle, and rectangle) Alpha math book All About Shapes We will learn about CIRCLES Bring an object from home describing the shape we are learning (Circle)  HOMEWORK: MATH PRACTICE BOOK PAGES 42 AND 43	All About Shapes Revision for CIRCLES Alpha math book All About Shapes	All About Shapes We will learn about SQUARES Alpha math book All About Shapes Bring an object from home describing the shape we are learning (Square)  HOMEWORK: MATH PRACTICE BOOK PAGES 44 and 45	All About Shapes Revision for SQUARES Alpha math book All About Shapes	All About Shapes Revision for (circles, and, squares) by a craft activity.
Story Time				Read a story in English Sweet Dreams Alpha sidekick book in class (activity)	
Conversation	To discuss "opposites" with visual aids and real life examples.	Review "opposites" and play a game.			
Ethics	محادثة الطلاب عن موضوع "الإيثار "وماذا يعني من خلال مشاهدة فيديو تعليمي ،وسرد قصة مشوقة الطلاب				
Art			Craft		
Swimming		freestyle swimming			
Drama				Drama Activity Art Type (Acting Game)	
Dance	Warm-up for graduation party				Warm-up for graduation party

Music			Graduation song
PE	small games		